

路加福音 16: 14-18

(1) 為什麼耶穌如此說

路加福音 23:35 “百姓站在那裡觀看。官府也嗤笑他，說：「他救了別人，他若是基督，神所揀選的，可以救自己吧！」

(2) 愛錢財的法利賽人

提摩太前書 6:5-6 - 「並那壞了心術、失喪真理之人的爭競。他們以敬虔為得利的門路。⁶然而，敬虔加上知足的心便是大利了。」

提多書 1:7- 「監督既是神的管家，必須無可指責，不任性，不暴躁，不因酒滋事，不打人，不貪無義之財；」

路加福音 11:28 - 耶穌說：「是，卻還不如聽神之道而遵守的人有福！」

馬太福音 23:27- 「你們這假冒為善的文士和法利賽人有禍了！因為你們好像粉飾的墳墓，外面好看，裡面卻裝滿了死人的骨頭和一切的汗穢」

Luke 16: 14-18

(1) Why did Jesus say to the Pharisees in this way

Luke 23:35 - “The people stood watching, and the rulers even sneered at him. They said, “He saved others; let him save himself if he is God’s Messiah, the Chosen One.” (NIV)

(2) The Pharisees who loved money

1 Timothy 6:5-6 - “and constant friction between people of corrupt mind, who have been robbed of the truth and who think that godliness is a means to financial gain.⁶ But godliness with contentment is great gain. ” (NIV)

Titus 1:7 - “Since an overseer manages God’s household, he must be blameless—not overbearing, not quick-tempered, not given to drunkenness, not violent, not pursuing dishonest gain. ” (NIV)

Luke 11:28 - “He replied, “Blessed rather are those who hear the word of God and obey it. ” (NIV)

Matthew 23:27- “Woe to you, teachers of the law and Pharisees, you hypocrites! You are like whitewashed tombs, which look beautiful on the outside but on the inside are full of the bones of the dead and everything unclean. ” (NIV)